
Referat for møde i Borger- og pårørenderådet for Bostederne Handicap Midt  

 

Mødetid: onsdag d. 19. september kl. 16.00  

Mødested: Kærsangervej 68 

Afbud:  Heidi, Therese  

Deltagere i mødet: Anne, Villy, Tove, Solveig, Tina og Mads (referent).   

 

Punkter til dagsorden:  

1. Velkomst og præsentation  

Mads byder velkommen til mødet.  

 

2. Punkter til dagsorden for rådets medlemmer/andre borgere/andre pårørende  

Therese har til kendegivet at hun ønsker at træde ud af udvalget. Thereses ønske efterkommes.  

 

3. Nyt fra afdelingerne og ledelsen   

Line tiltræder som ny medarbejder i Bofællesskabet Vesterbrogade pr. 1. oktober. Line er uddannet 

pædagog og har erfaring med målgruppen.  

Sygefravær er nedadgående er aktuelt på 6,40 %. 

Det Sociale tilsyn kommer besøg d. 25. Og 26. september.  

Der skal udpeges en ny medarbejderrepræsentant for Vesterbrogade: Mads har udpeget Lene 

Bjerre. 

 

4. Nyt fra Vesterbrogade og Kærsangervej 68 

Vesterbrogade:  

Borgernes sommerferie gik til Lalandia i Søndervig. Derudover har der været afholdt endagsture til hhv. 

Besøg ved Lillian (medarbejder) og tur til Djurs Sommerland. Der var også positiv feedback på 

deltagelse i Snapstinget.  

 

Kærsangervej 68:  

Sommerferien gik til Slettestrand igen i år - der blev blandt andet badet i Vesterhavet. Derudover har 

der været udflugt til Snapstinget, Skive Festivalen, Fur og Hjarbæk Kro. Borgerne og medarbejderne har 

været dyrepassere på Skriversvej da der var ferielukket.  

 

5. Arrangement med andet bosted/fest 

Der er kommet forslag om der kan arrangeres en fest sammen med et andet bosted fra en anden 

kommune. Mads henviser til at det er frivillige, der skal arrangere et sådanne arrangement.  

Vi drøfter muligheden for at lave en ULF-arrangement som vi også havde i 2023.  

Derudover er vi trofaste deltagere til LEV-Festerne.  

 



 

6. Årets tema: etablering af bus-forening  

Mads informerer om at SKAT har anlagt en anden snitflade, dermed er det ikke nemt at få busser 

indenfor vores område fritaget for afgifter. Derfor afventer vi præcis melding fra SKAT før der 

arbejdes videre med ideen.  

 

7. Opsamling på fællesmøde for borgere – og pårørenderåd d. 11. september. 

Der var positivt feedback på oplægget.  

Referatet er vedlagt som bilag.  

 

8. Social- og Sundhedsudvalgets møde med borger- og pårørenderåd: 13. november, dagsorden 

følger.  

Dagsorden sendes ud fra Forvaltningen.  

 

9. Punkter til næste møde 

Der var ikke punkter til næste møde.  

 

10. Tidspunkt for næste møde 

4. november kl. 16.00 - 17.00 i Bofællesskabet Vesterbrogade.  

 

11. Eventuelt 

Der var ingen punkter til eventuelt.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 



 


